
BRM.0012.5.2.2022.IC

Protokół nr 32/22
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się 16 lutego 2022 r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się
na odległość (Teams, eSesja). Obrady były dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej 
Urzędu Miejskiego w Słupsku.

Rozpoczęcie posiedzenia: godz. 09:00.
W posiedzeniu wzięli udział:
1. Kamil Bierka
2. Tadeusz Bobrowski
3. Kazimierz Czyż
4. Wojciech Gajewski
5. Ryszard Kruk – Wiceprzewodniczący Komisji
6. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
7. Piotr Skowroński
8. Mirosława Sagun-Lewandowska
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.)

1. Sprawy regulaminowe  .  

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła obrady  oraz przywitała 
wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. 
Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 
„quorum”.
Po chwili stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych. 

W dalszej części przypomniała, że radni otrzymali proponowany porządek obrad 
9 lutego 2022 r. oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego zmiany.
(Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)

W związku z tym, że wniosków nie zgłoszono, poddała pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad. 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, 
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (1)
Łukasz Jaworski

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie przyjęła 
nw. porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Plan rekrutacji do szkół ponadpodstawowych w roku szkolnym 2022/2023.
3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
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4. Sprawy bieżące.

Następnie, Przewodnicząca Komisji, przypomniała, że wraz z materiałami radni 
otrzymali protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego uwagi.
Po chwili stwierdziła, że uwag nie ma, a następnie poddała pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z posiedzenia, które odbyło się  19 stycznia 2022 r.

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż
NIEOBECNI (1)
Łukasz Jaworski

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, większością głosów 
przyjęła ww. protokół.

ad pkt 2. Plan rekrutacji do szkół ponadpodstawowych w roku szkolnym 2022/2023.
(Pismo z 10 stycznia 2022 r., znak E.0012.2.2022.AK stanowi załącznik nr 3 do niniejsze-
go protokołu.)

Plan rekrutacji do szkół ponadpodstawowych w roku szkolnym 2022/2023 przedstawiła 
Anna Sadlak Dyrektor Wydziału Edukacji. W uzupełnieniu pisemnej informacji przekazała
informację: nt.  sposobu przygotowania oferty edukacyjnej,o zakładanej liczbie kandy-
datów do szkół ponadpodstawowych – 2670 oraz zasadzie planowania miejsc w szkołach  
(80% z populacji uczniów Miasta Słupska oraz 60% z Powiatu Słupskiego). Dodała,
iż kierunki kształcenia, planowana liczba oddziałów, czy nowych zawodów, wynikają
z oczekiwań na lokalnym, a także wojewódzkim i krajowym rynku pracy oraz aspiracji 
edykacyjno-zawodowych uczniów wynikających z przeprowadzonej ankiety.

W dyskusji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart.
W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodnicząca Komisji podziękowała za przygo-
towanie materiału.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła do wiadomości informację
nt. planu rekrutacji do szkół ponadpodstawowych w roku szkolnym 2022/2023 bez uwag.

ad pkt 3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Miasto Słupsk,

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
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W  dyskusji  udział  wzięli:  radny  Tadeusz  Bobrowski,  radny  Wojciech  Gajewski,
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart, radny Piotr Skowroński, Przewodnicząca Rady
Beata Chrzanowska. 
Wyjaśnień udzieliły: Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch, Dyrektor Wydziału Edukacji
Anna Sadlak.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji przyjęła
do wiadomości ww. sprawozdanie bez uwag.

- w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2022 rok (druk nr 42/2),

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta Joanna Moraczyńska.
W  dyskusji  udział  wzięli:  radny  Wojciech  Gajewski,  radny  Tadeusz  Bobrowski,
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart, radna Anna Mrowińska.
Wyjaśnień udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch.

Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku   w  drodze  dyskusji,  w  wyniku
głosowania, większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk
NIEOBECNI (1)
Łukasz Jaworski

ad pkt 4. Sprawy bieżące.

- rozpatrzenie pisma PMS z 2 lutego 2022 r. w sprawie wskazania przedstawiciela Komisji
Edukacji do składu komisji stypendialnej,
(Pismo z 2 lutego 2022 r., znak: WiP.DK.403.1.2022.MM stanowi załącznik nr 4
do niniejszego protokołu.)

Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  większością
głosów  wskazała  Małgorzatę  Lenart  Przewodniczącą  Komisji,  do  składu  komisji
stypendialnej oceniającej   stypendystów w dziedzinie kultury.

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż
NIEOBECNI (1)
Łukasz Jaworski
Na tym porządek obrad został zrealizowany. 
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Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart podziękowała wszystkim za udział w posie-
dzeniu, a następnie zamknęła obrady.
Zakończenie posiedzenia: godz. 10.01.

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor BRM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

Małgorzata Lenart
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